



**NATURAL HEALTH PRODUCT  
PROTECTION ASSOCIATION**

[nhppa.org](http://nhppa.org)

---

## **Cross Canada VW Van Tour Will Raise Awareness For Importance Of Natural Health Products**

September 30, 2025

### **FOR IMMEDIATE RELEASE**

St. Albert, AB –Shawn Buckley can best be described as a man on a mission, with an important message to deliver.

And he is delivering that message via a 1985 Volkswagen van.

The vehicle is the fun part. But the message Shawn is delivering is very serious.

Buckley, a lawyer, and the president of The Natural Health Product Protection Association (NHPPA), is driving the classic VW van across Canada—beginning in Victoria Oct. 4, and ending up in Ottawa Oct. 25. Other drivers from Charlottetown and Quebec City will join Buckley to deliver his message to Parliament Hill in the form of a Citizen Petition in support of The Health Charter, which has been signed by over 150,000 Canadians.

The message? It's time for the Federal Government to act in the best interests of Canadians when regulating natural and traditional remedies.

“Currently the Federal Government is not under any legal obligation to seek good health outcomes or even to act in the public interest when regulating natural and traditional remedies,” explained Buckley.

It is estimated that between 70 and 80 per cent of Canadians use one or more natural health products. Health Canada has stated there are nearly 200,000 different natural health products (NHPs) in Canadian stores, representing a \$5 billion per year industry in Canada.

The NHPPA says the Citizen Petition, is the third largest paper petition in Canadian history. And it was created to support the Charter of Health Freedom. “The Health Charter will codify our existing health rights,” explained Buckley. “It will also require the Federal Government to act in the best interests of Canadians when regulating natural and traditional remedies.”

During the three weeks it will take for the Citizen Petition to travel across Canada, the NHPPA will host what it claims as the largest health show ever held (called the World's Greatest Health Show). The Health Show is the world's first in having ordinary Canadians sharing their health stories. Buckley says, “The World's Greatest Health Show and the Health Charter Tour are meant to bring Canadians together with a better understanding of the benefits of our natural and traditional healing traditions.”

—more—



The Health Show will include presentations by:

- Canadians who rely on natural and traditional remedies;
- • Leading Health Experts;
- Health Practitioners explaining their healing traditions and their successes;
- Health Food Stores regarding successes in helping people and their current challenges;
- Legal and Regulatory Experts on health rights, censorship of truthful health information, and the regulatory environment.

All Canadians are invited to attend any of the events taking place during the 18-city tour. For more information, please email [media@nhppa.org](mailto:media@nhppa.org) or visit [nhppa.org/health-charter-tour](http://nhppa.org/health-charter-tour)



---

## **Tournée pour la Charte de santé en Volkswagen à travers le Canada pour sensibiliser à l'importance des produits de santé naturels**

30 septembre 2025

### **POUR DIFFUSION IMMÉDIATE**

St. Albert (Alberta) – Shawn Buckley est un homme en mission, avec un message important à transmettre.

Et c'est à bord d'une Volkswagen de 1985 qu'il le fait.

Le véhicule est la partie amusante. Mais le message que Shawn Buckley livre est très sérieux.

Avocat et président de l'Association de protection des produits de santé naturels (NHPPA), M. Buckley conduit ce minibus VW classique à travers le Canada – départ de Victoria le 4 octobre et arrivée à Ottawa le 25 octobre. D'autres conducteurs partiront de Charlottetown et de Québec pour rejoindre M. Buckley et remettre sur la Colline du Parlement une pétition citoyenne en appui à la Charte de santé, signée par plus de 150 000 Canadiens.

Le message ? Il est temps que le gouvernement fédéral agisse dans l'intérêt des Canadiens lorsqu'il réglemente les remèdes naturels et traditionnels.

« À l'heure actuelle, le gouvernement fédéral n'a aucune obligation juridique de viser de bons résultats en matière de santé ni même d'agir dans l'intérêt public lorsqu'il réglemente les remèdes naturels et traditionnels, » explique M. Buckley.

On estime que de 70 à 80 % des Canadiens utilisent un ou plusieurs produits de santé naturels. Santé Canada a indiqué qu'il y a près de 200 000 produits de santé naturels différents sur le marché canadien, représentant une industrie de 5 milliards \$ par an.

La NHPPA affirme que la pétition citoyenne est la troisième plus grande pétition sur support papier de l'histoire du Canada. Elle a été créée pour soutenir la Charte de santé. « La Charte de santé codifiera nos droits existants en matière de santé, » précise M. Buckley. « Elle obligera également le gouvernement fédéral à agir dans l'intérêt supérieur des Canadiens lorsqu'il réglemente les remèdes naturels et traditionnels. »

— plus —



Pendant les trois semaines que durera le parcours de la pétition citoyenne à travers le pays, la NHPPA animera ce qu'elle présente comme le plus grand salon de la santé jamais tenu, le World's Greatest Health Show. Ce salon est le premier au monde à mettre en avant les histoires de santé de Canadiens ordinaires. Selon M. Buckley : « Le World's Greatest Health Show et la Tournée pour la Charte de santé visent à rassembler les Canadiens pour leur faire mieux comprendre les avantages de nos traditions naturelles et traditionnelles de guérison. »

Le World's Greatest Health Show comprendra des présentations de :

- Canadiens qui comptent sur les remèdes naturels et traditionnels ;
- Experts de la santé de premier plan ;
- Praticiens de la santé expliquant leurs traditions de guérison et leurs succès ;
- Magasins d'aliments naturels témoignant de leurs réussites auprès des gens et de leurs défis actuels ;
- Juristes et experts réglementaires sur les droits en matière de santé, la censure de l'information véridique sur la santé et l'environnement réglementaire.

Tous les Canadiens sont invités à assister à l'un des événements de la tournée, qui s'arrêtera dans 18 villes.

Pour plus d'information, écrivez à [media@nhppa.org](mailto:media@nhppa.org) ou visitez [nhppa.org/health-charter-tour](http://nhppa.org/health-charter-tour).